香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

銅獎 Bronze Award



海港城置業有限公司 - 港威豪庭 Harbour City Estates Limited -Gateway Apartments

港威豪庭一直致力推動綠色生活及可持續發展,而其中一個重要里程碑為裝設高效能的太陽能板,以減少碳排放量。港威豪庭希望能樹立榜樣,啟發同儕在綠化城市方面盡一分力。

Gateway Apartments is fully committed to promoting green living and sustainable development. One of the milestones includes the installation of highly efficient solar panels to reduce carbon emission. Gateway Apartments hopes that it could set an example and inspire the counterparts in the industry to work together for a greener city.



在天台安裝超過二百套太陽能板/管收集熱能,以加熱用水。 Installing over 200 sets of solar panels / tubes on the rooftop to collect solar energy for water heating.



減少晚間運作的電梯數量及調節公共空間日間及晚間的照明模式,有效節能。

Conserving energy effectively by reducing the number of lifts operated at night and adjusting the lighting mode at day / night time in common areas.



收集及捐贈舊玻璃和廚房用具予非政府機 構重用或回收。

Collecting old glass and kitchen utensils and donating them to NGOs for reuse and recycling.